
Na poprzedniej sesji złożyłem taki wniosek, abyśmy jako miasto byli bardziej przyjaźni dla jerzyków i 

w tym wniosku zawarłem, żeby montaż tych budek, o ile to będzie możliwe, był prowadzony na 

budynkach należących do Miasta, a w odpowiedzi dostałem, że pracownicy wydziału GK 

przeprowadzą rozmowy z zarządcami spółek mieszkaniowych, prezesami spółdzielni w sprawie 

wyrażenia zgody, aby na administrowanych przez nich budynkach umieścić budki lęgowe dla 

jerzyków, a problemem jest tylko finansowanie i montaż budek. Chciałbym jeszcze raz doprecyzować, 

że chodziło mi o to, żeby na budynkach Urzędu Miejskiego, gdzie jest najłatwiej na ścianie wschodniej 

i północnej. Te 15 pierwszych budek, które pojawiły się na wschodniej ścianie dawnego Sądu 

Rejonowego od strony Trasy Warszawskiej, nie wiem, czy już te budki zostały zasiedlone ale 15 takich 

budek, to jest 15 jerzyków, a na bulwarach komarów nie brakuje i kilkadziesiąt budek załatwia nam 

problem komarów na bulwarach. Te ptaki latają od świtu do zmierzchu i łapią komary i wszelkiego 

typu insekty, dlatego chciałem, żeby to nie było tylko na wspólnotach i spółdzielniach, ale też na 

Urzędzie Miejskim. 

Elewacja budynku Urzędu Miejskiego wymaga odnowienia. ZOUM planuje wystąpić o przyznanie 

środków na ten cel w budżecie na najbliższy rok (lub na kolejny w przypadku ich braku). Dopiero 

wówczas celowe będzie rozważenie zamontowania budek dla jerzyków, oczywiście po 

zaaprobowaniu zamierzenia przez konserwatora zabytków. 


